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1. Formalia

1.1 Mötets öppnande
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1.3 Anmäld frånvaro

1.4 Val av mötets ordförande

Sebastian Stark

1.5 Val av mötets sekreterare
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1.6 Adjungeringar

1.7 Mötets behöriga och beslutsmässighet

1.8 Föregående protokoll

1.9 Val av justerare

Lucas Wiberg
Sebastian Stark

1.10 Anmälan av övriga frågor

1.11 Föredragningslista godkännande

2. Rapporter och meddelanden

2.1 Styrelsen

Ordförande:

Uppdatering av stadgar pågår, beställdes tröjor för styrelse.

Vice ordförande:

Ekonomiansvarig:



Ledamöter:

Kolla över för mat för stad utbildningen, ekonomisk dyrt.

2.2 Organ och nämnder:

Företagsgruppen(FG):Företagsgruppen tog kontakt med några företag som ska ha möte med
innan sommaren.

Qlubbmästeriet(QM):Planeringen innan Valborgspubrundan, fick godkänt till allt. Grillning ska
kollas mer noga med. Bestämt datum för gasque med Södertälje, 14 maj. Ska fixas personal till
gasque.

Mottagningsgruppen(Mogen):Lägger upp schema, och fokuserar på planeringen. Sätts upp
budget samt 35-40 faddrar anmälda. Basår ska få en mottagning i år, då sektionen fick budget i
år för det. Sittningar med basår och ekonomi kan förekomma oftare. Kan utföras vissa
förberedelser för nästa gudfader ang teknisk basår mottagning samt ekonomi-teknik
mottagning.
Dubbelkolla moms i mogen budget.

Tuggan redaktionen(Tuggan):

Studienämnden(SN):
Inbjudan till termins kollegium skickas ut.

Miljögruppen(MG):
Skaffa lapp som visar om de är diskat eller inte i diskmaskinen.

Spelgruppen(SPRUPPEN):

Idrottsgruppen(IG):

Infogruppen(InfoG):



Valberedningen(ValB):
Ska hittas SNO.

Lokalnämnden(KARP):
Fixa mattan på biljardbordet
Induktionsplattor till köket?

Utbytesnämnden(UtB):
Ska fixas event eller liknande.

JMLnämnden(JML):
Steminist aktiviteter ska planeras in.

2.3 THS, Övriga:

Revisorer:

3. Besluts- och diskussionspunkter

3.1 Förslag från THS angående KF-Val

Förändring av mandatperioder och anpassning av kårfullmäktige rollen/sektionen ansvariga
rollen efter sektionen.

Alternativ 3 gillar vi mest

3.2 THS-120

Planeringen var jobbig, THS är långsamma att ge svar.  Ostrukturerat. Bra meny, bra samarbete i
sektionen. Mycket jobb med maten. Fixa bättre plattor och liknande för gasquer som dessa.
Inköpet av alkoholen var jättejobbig och tog lång tid. Tycker THS kan hjälpa mer med att vi ska
ha mindre arbete. Mycket var sista sekunden i planeringen. Ersättning krävs om detta ska ske
igen. Dyra biljetter till gasquen. 450 SEK per biljett och vi halvera matbudgeten.

Att PQ bussen kom och hämta personalen var bland det bästa som har hänt. RIktigt härligt.
Maila PQ angående bussen för att låna till mottagningen.



Mycket jobb för lite utdelning. Vi fick jättebra feedback av de som var med hos oss.

3.3 Nya stadgar

Förändring i antal ledamöter samt JML ordförande och Talman ska läggas till till
Sektionsstyrelsen.  Mogen kanske ska få en ledamot i styrelse.

3.4 Nytt Reglemente

Sparfond för långsiktiga grejer för sektionen. Som till exempel 10 års jubileum.

3.5 SMP4 nytt datum förslag 3 Maj

Spikar 3 maj

3.6 SMP4

Styrelsen fixar ihop allt med mat och liknande. Rösta om första stadgförslaget,
Skyddsombudreglementet. Tugganredaktionen. Sätta budget för mottagningen. Redovisning
av planeringen för mogen. Eventuell öppen bar under mötet.

4. Övriga frågor

Övrig fråga från Moa.
Pratat lite om vad man är förväntad att göra i FISQ. Tycker folk att de är kul?

Inte ett krav att vara utbildad i FISQ tycker Hugo är bra.

Ska vara lätt att gå med men om man arbetar mer så får man mer utdelning. Ska vara mer
roligare att vara med i FISQ än bara 15% rabatt och att stå i baren.

Göra en utbildning kanske i höst när nya fisqar har ankommit.

Man ska godkänna fisq reglemente.

Planera in ett QMM.



5. Nästa möte

6. Mötet avslutas

19:11


